



add a little confetti to
YOUR PARTY

客戶服務熱線 · Customer Service Hotline: 3162 3535

網址 · Website: www.kingparrot.com

電子郵箱 · Email: customerserv@kingparrot.com

KING PARROT
GROUP
皇樂集團

PROFESSIONAL PARTY SERVICES

專業宴會及餐飲到會服務



With over 30 culturally diverse themed restaurants, King Parrot Group has the venues to cater to the various needs, and requirements of our guests. Wedding banquets, marriage ceremonies, birthday parties, corporate functions, business celebrations and one-of-a-kind cooking classes, are just a few of the variety of events we have provided to the satisfaction of our guests.

We offer one-stop consultation service with sound advice and professional arrangements tailored to individual requests, from venue, decor to cuisine so that every banquet we create will be a memorable moment. For inquiries or booking, of event booking or outside catering order, please contact us at 3528 8575 or 3528 8522.

景樂集團旗下30多間主題餐廳用心為各大小團體、公司、組織及私人提供專業、高質素的宴會服務，並為顧客設計各式各樣的主題宴會，包括結婚宴會、證婚儀式、生日派對、公司聚餐等。我們用心了解客戶的需要，務求為閣下提供最高水準的派對、宴會及餐飲到會服務。查詢及預訂請電 3528 8575 或 3528 8522。

Hong Kong Island
香港島

\$250

Kowloon
九龍

\$250

New Territories
新界

\$450-500

TO

Hong Kong Island
香港島

\$350

Kowloon
九龍

\$250

New Territories
新界

\$450-500

TO

Hong Kong Island
香港島

\$350

Kowloon
九龍

\$250

New Territories
新界

\$450-500

TO

備註：如送貨地點為餐廳同區之鄰近地點，請向餐廳職員查詢運輸費！特別節日(例如12月24日及31日)之運費會考慮當日之車期而有所更改(以公司之最後決定為準)！送貨服務不包括離島。(馬灣、愉景灣、南丫島、長洲、坪洲等)

Remarks: For delivery spots located in the same district of the restaurant, please check out the transportation fee with us. | Transportation Fee for special day (e.g. 24th and 31st December) is subject to the final decision of KPG. | Delivery service does not cover outlying islands (Ma Wan, Discovery Bay, Lamma, Cheung Chau, Peng Chau etc.)

以上代表該餐廳位於之地區及其運輸費
The above represent the location of the shop and delivery charge

HONG KONG ISLAND
香港島

KOWLOON
九龍

NEW TERRITORIES
新界



German Restaurant

A SET FOR

15

PERSONS 位套餐



\$ 3200

German Bread with Cheese Obatzter (Farm Roll 3pcs, Farm Loaf 1pc)

農夫麵包配芝士醬
(農夫麵包3件、農夫大麵包1件)

2lbs **Romaine Lettuce with Chicken Satay**

羅文菜沙律配雞肉沙爹串

2lbs **Prawns on Pomelo Salad**

柚子蝦沙律

2pcs **King Ludwig's Pork Knuckle Served with Sauerkraut and Mustard**

脆皮燒豬肘配酸椰菜及芥末

30pcs **Assorted German Cocktail Sausage with Potato Salad**

什錦德國迷你香腸伴薯仔沙律

2lbs **Steamed Broccolis, Baby Corn, Carrot with Almond Butter**

西蘭花、珍珠筍、甘筍配杏仁牛油汁

2lbs **Cheese Dumplings with Ox-tail Bolognese and Spinach**

芝士麵糰配牛尾肉醬汁拌菠菜

20pcs **Brownie Cake**

濃朱古力餅

20pcs **Vanilla and Walnut Cup Cake**

迷你合桃香草蛋糕

A SET FOR

25

PERSONS 位套餐

German Bread with Cheese Obatzter (Farm Roll 5pcs, Farm Loaf 1pc and Beer Sticks 25pcs)

農夫麵包配芝士醬
(農夫麵包5件、農夫大麵包1件、麵包條25件)

2lbs **German Smoked Meat Platter with pickled Vegetables**

德國煙燻肉拼盤配醃菜

3lbs **Tomato Salad with Pesto and Feta Cheese**

番茄沙律伴希臘芝士橄欖油香草醬

2lbs **Smoked Salmon with Butter Lettuce Salad**

煙三文魚配牛油生菜沙律

4pcs **King Ludwig's Pork Knuckle Served with Sauerkraut and Mustard**

脆皮燒豬肘配酸椰菜及芥末

\$ 5200

50pcs **Assorted German Cocktail Sausage with Potato Salad**

什錦德國迷你香腸伴薯仔沙律

4lbs **Roast German Pork Spare Ribs with BBQ Sauce**

香燒德國豬排骨伴燒烤汁

3lbs **Honey Bean, Carrot, Baby Corn with Garlic Butter**

蜜豆、甘筍、珍珠筍配蒜香牛油汁

5lbs **Penne Pasta with Shrimp and Tomato Herb Sauce**

尖通意粉配蝦配香草番茄汁

30pcs **Vanilla and Walnut Cup Cake**

迷你合桃香草蛋糕

30pcs **Mini Black Forest Cake**

迷你黑森林蛋糕



Photos are for Reference Only 相片只供參考



German Restaurant



GERMAN



RESTAURANT

香港島
HONG KONG ISLAND

九龍
KOWLOON

新界
NEW TERRITORIES



Party Bread or Focaccia with 40 small Sandwiches \$480

派對三文治包 或 香草包:

Choice of One Flavour 配自選口味一款:

Smoked Salmon with Sour Cream

煙三文魚配酸忌廉

Grilled Vegetables with Tomato Pesto

扒什菜配番茄香草醬

Farmer Ham with Pickle

特色火腿配酸菜

Tuna and Egg Salad

吞拿魚拌蛋沙律

Salad & Snack 沙律及小食

2lbs Prawns Salad with Mango Sauce

大蝦沙律伴芒果醬汁 \$380

2lbs German Sausage Salad

德國腸沙律 \$260

2lbs Spicy grilled Pork Neck on Cucumbers

香辣豬頸肉伴青瓜沙律 \$320

24pcs Mini U.S. Beef Burger

迷你美國牛肉漢堡 \$320

24pcs Chicken Satay with Peanut Sauce and Cucumber Salad

雞肉沙嗲配青瓜沙律 \$260

24pcs German Sausage Pastry Roll

德國酥皮腸仔卷 \$280



King
GERMAN



Ludwig
RESTAURANT

Photos are for Reference Only 相片只供參考

Main Course 主菜

3whole King Ludwig Pork Knuckle with Roast Potato

脆皮燒德國豬肘配燒薯 \$700

2lbs Carbonara Style Spaghetti with Ham, Cream and Egg

卡邦尼火腿忌廉汁配意大利粉 \$380

24pcs Nuremberg Roast Sausages with Sauerkraut

紐倫堡馬祖林香草粗粒豬肉腸 \$500

12pcs Cheese Krainer Sausage with Sauerkraut

德國粗粒豬肉芝士腸 \$500

10pcs Sausage Sampler (Nuremberg, Weisswurst, Bockwurst and other seasonal German Sausages)

德國腸拼盤伴酸椰菜 \$600

6lbs German Ham in Bread Crust

焗香脆德國麵包火腿 \$1100

Whole Roasted Whole U.S. Duck with Red Cabbage Stew

燒美國全鴨配燴紅椰菜 \$520

1pc(3lbs) Roasted New Zealand Lamb Leg in Bone with Garlic and Rosemary

香燒紐西蘭有骨羊腩配蒜籽香草燒汁 \$550



King
GERMAN



Ludwig
RESTAURANT

HONG KONG ISLAND
香港島

KOWLOON
九龍

NEW TERRITORIES
新界

Outside Catering Terms and Conditions

1. All Food will be packaged in aluminum foil or plastic containers.
2. Disposable dining sets (plastic dining utensils, paper napkins & plastic tablecloths) will be provided. For every catering order of HKD2,000, 20 units of dining set will be provided. Extra spare quantity of dining sets will be charged HKD\$5 each.
3. Each restaurants will be handled as individual order. Delivery services are only available for order with an amount exceeding HKD\$2,000. Additional transportation fee will be charged.
4. Delivery services are available from 10am - 7pm.
5. Please place order in 3 working days before the delivery or pick up date.
6. The location of order pick-up will be the designated restaurant preparing the catering order. For delivery services, please refer to the designated locations and charges.
7. All KPG Royal Card Members are entitled to enjoy 5% off and bonus points earning (Transportation charge is excluded).
8. Advance full payment is required. (Payment method: Cash, VISA, Master or AE Credit Card)
9. All set items cannot be changed.
10. All payment is non-refundable.
11. Order will only be accepted after confirmation by King Parrot Group, and no change is accepted after confirmation of order.
12. King Parrot Group reserves the right of final decision in case of disputes.

外賣到會服務條款及細則

1. 所有食物將以錫紙或塑膠外賣盒盛載。
2. 所有訂購食品將附上即棄食具（叉、匙、紙碟、紙巾及膠檯布），每消費滿\$2,000元可免費獲贈即棄食具20份。如需額外數量的即棄食具，將收取每份\$5。
3. 預訂餐廳之外賣到會單點食品及套餐，將以獨立訂單計算。每張訂單最低訂購額為港幣二仟元(折扣後)可安排送貨服務及須另收運輸費。
4. 送貨服務時間只限早上10時至晚上7時。
5. 請於送貨 / 自取日期前三個工作天訂購。
6. 如外賣自取，地點為出品之餐廳。如須送貨，請注意指定區域之收費。
7. 所有 KPG Royal 咭會員可獲95折優惠及賺取積分（優惠不包括運輸費）。
8. 本公司須於確定訂單時，預先收取訂單全數金額。(可以現金、VISA、MASTER或AE信用咭支付)
9. 所有套餐食物恕不更改。
10. 訂金一經繳付將不獲發還。
11. 所有訂單由景樂集團確定後方為作實，一經雙方確定恕不更改。
12. 如有任何爭議，景樂集團保留最終決定權。